
El govern d’ERC a l’Ajuntament de Sallent ha 
bonificat 185.000€ de l’impost de construcció a 
l’empresa ARaymond. Una multinacional que 
factura més de 50 milions d’euros anuals i està 
en ple procés de construcció de les seves noves 
naus al nostre municipi. 

Celebrem que noves empreses de producció 
industrial s’instal·lin a Sallent, però en cap cas 
això ha de servir com a xantatge per deixar 
de pagar impostos. Els impostos són una eina 
redistributiva de la riquesa i es paguen en base 
a una normativa. Veiem com el govern Ribalta 
aplica el model d’Ayuso a Madrid: als rics se’ls 
perdonen els impostos i a la majoria de la gent 
se’ls apugen cada any. 

És la segona vegada que aquest govern perdona 
centenars de milers d’euros a una empresa. En el 
cas anterior 350.000€ i en total més de 500.000€ 
que s’haurien d'haver invertit al nostre poble.

Unes empreses paguen impostos 
i a altres se’ls en perdonen?
Hem fet aquesta pregunta al Ple i el govern ens 
ha respost: “perquè no ho han demanat”. Fem 
Poble veiem molt greu la discrecionalitat d’ERC 
per decidir que uns paguin i els altres no. Ens 
aboca a situacions de competència deslleial 
entre empreses, a una lluita per veure quin Ajun-
tament regala més impostos i, al final, a reduir la 
capacitat d’inversions al nostre municipi.

Pugen els impostos als sallentins. 
Però milloren els serveis públics?
És clar que hem de pagar impostos, però això 
ha de millorar els serveis públics. Per exemple la 
recollida d’escombraries costa gairebé 500.000€ 
anualment i continua sent un servei deficient: 
més brutícia, espais als carrers més deixats, 
problemes per obrir els contenidors i una taxa que 
en cap cas és justa per a qui genera menys residus.

El bus continua deixant treballadors i estudiants 
a terra sense alternativa per arribar a destí
Cada setmana estudiants i treballadors es queden sense poder arribar a la feina o a la uni-
versitat perquè el bus no té prou places. Fem Poble hem reclamat diverses vegades al Ple que 
l’Ajuntament es planti i exigeixi l'ampliació de flota i millores de l'horari. De moment, però, el 
servei continua sent deficient i a diari continuem patint per si arribarem a l’hora al destí.

L’Ajuntament perdona 200.000€ 
a una empresa multinacional


